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Tomko: 

Podnet je na platobný terminál v budove Domu smútku, občan sa ma dotazoval, že či nie je 

možné zriadiť platobný terminál. Je tam služba, ktorá sa platí, za pohrebné služby a všetko sa 

platí keš.  

Ďalší môj podnet, opäť je to na cintorín. V čase kosby strunovými kosačkami, teraz dobre, je 

to neaktuálne, dochádza často k znečisteniu platní hrobov, tí starší ľudia majú s tým problém. 

Či nie je možné používať plachtové zábrany pri kosení, keď budú naši kosci kosiť tieto 

priestory na cintoríne, aby takým spôsobom sa neznečisťovali tie hrobové miesta.  

 

PhDr. Čižmár: 

Kosenie a znečisťovanie hrobov. Snažíme sa túto problematiku riešiť tak, aby občania boli 

spokojní. Je to kompetencia technických služieb, pracovníkov tejto časti, inštitúcie, tzn. 

v správe hrobových miest, ktorá má tam povereného a kompetenciami človeka, tzn. pána 

Štefanka. Snažíme sa to riešiť tak, aby to bolo pripravené, tie hrobové miesta počas celého 

roka, aby boli vyčistené. Takisto sa snažíme zabrániť tomu, aby došlo k znečisteniu, ak, tak 

títo pracovníci  zároveň očisťujú hroby. Ak vznikne nejaký nedostatok, máme takéto 

informácie niekedy od občanov, hneď promtne reagujeme a vyčistíme.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


